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Närvarande: Jessica, Michael, Anna, Gabriella, Nicolas, Gert, 

Dan  

1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av dagordning 
3. Föregående protokoll 

 
4. Ekonomi 

a) Ekonomisk rapport  
 

b) Budget 
Svårt med tanke på pandemin. 
Finns en grund för frågor, Jessica går igenom de olika 
posterna. Dan kollar upp posten, övriga intäkter. 
Under Byggnationer hamnar läktarkostnader. 
LO: Duk till planen. 
Jessica kollar med kommunen/migrationsverket. 
El in, Micke kollar upp. 
Deltagaravgift: oförändrad 350kr 

c) Sponsring  
Micke säkerställde Beijer och Elajo på tre år. ICA är på 
gång. Länsförsäkringar, klart. (Ledare som lyssnar) 
Persons schakt, bronssponsor. Troligen Skadeservice.  
Ev engångsinsats gällande CH-läktaren. 
 

5. Information 
a) HS  

Facebook-sida för huvudföreningen är på gång. Årsmöte är 
nästa möte. 

b) HÖFF 
 Styrelsemöte i veckan. Ny person som ÖSK-representant, 
Jacob S. 

c) Roslagscupen 
Victoria och Camilla har träff med Roslagscupsstyrelsen. 
Ca 45 lag anmälda för närvarande. 

d) SVFF/UFF 
Inget. 
 

6. Fotbollsverksamheten 
a) Årsplaneringen 

Som förra året, inget årsmöte för sektionen. 
13 mars matchsättningsmöte, L-O och Johan Holmgren 

Fotbollssektion 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte 8 mars 2022 

kl. 18.00 på IP 
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håller i mötet. 
20 mars, hålls ett förlängt möte. 

b) Organisation/laguppbyggnad 
Damlaget har Johan Holmgren, Gert Eriksson, Ann 
Bergström och Amanda Ström som ledare. Två lag 
anmälda, dock lite osäkert med antalet spelare. 
 

c) Söndagsmöte 
20 feb hade vi det senaste mötet, ganska bra uppslutning. 
Den 20 mars: 
- Summering 
- Domarfrågan 
- Söndagsmötesfrågan 
- Materialinköp, relevanta för lagen 
- Introduktion nya ledare (inkl Kenneth Stensson från HS) 
Senaste anmälan är den 17 mars. 
 

d) Städdag 
Bra upplägg från förra året, uppgifter per lag. Inte en 
gemensam städdag. 

 
7. Anläggningar  

a) IP/Fotbollsplan 
Inget att rapportera. 

b) Lägergården 
Inget att rapportera. 

c) Cafeterian 
Inget att rapportera. 

d) Byggnationer 
Möte med sponsorgruppen på torsdag den 10 mars. 

 
8. Övriga frågor  

 
- Valberedningen arbete är klart. Tyvärr tappar vi Micke och Gert 
från styrelsen. Kalle Karlsson kommer som ny in i styrelsen. 
- Fotbollensdag försöker vi genomföra som den senast 
genomförda.  

 
 

9. Nästa möte 
       Förslag 20 april kl 18.00  
 

  


